
                                             Zápis 
          10. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Libuň 
                   konaného ve středu 13. dubna 2020  

                                             v sokolovně v Libuni 

 
 

Starosta zahájil veřejné zasedání uvítáním přítomných. 

Přítomní: M. Daňo, R. Kozáková, R. Zrnečková, P. Veselý, O. Fiala, J. Burda 

Nepřítomni: H. Červová – omluvena 

ZO usnášení schopné. 

Zvoleni: 

ověřovatelé zápisu – P. Veselý, O. Fiala 

zapisovatel – L. Vránová 

návrhová komise – R. Zrnečková, R. Kozáková 

Hlasování veřejné, o každém bodě zvlášť. 

 

 
Program: 

1. Úvod – aktuálně v obci 
2. Kontrola usnesení 9. veřejného zasedání ze dne 19.2.2020 
3. Zpráva o hospodaření 
4. Rozpočtové opatření č.1a 2/2020 
5. Závěrečný účet za rok 2019 
6. Účetní uzávěrka 2019 
7. Pravomoc starosty v provádění rozpočtových změn 
8. Žádost SDH Libunec o dotaci 
9. OZV o stanovení místního poplatku ze vstupného 
10. OZV o nočním klidu 
11. OZV o systému shromažďování odpadů 
12. Směrnice o zadávání zakázek malého rozsahu 
13. Oprava komunikace Šidloby 
14. Žádost o poskytnutí finančního příspěvku – Občanské poradny v Hořicích 
15. Zařazení území obce Libuň do územní působnosti MAS  
16. Dodatek č.1 SOD Stavrecon Pardubice 
17. Diskuze 
18. Závěr a pozvání na kulturní akce 

 
Hlasování o programu: pro – 6, proti - 0, zdržel se – 0. 

1. Aktuálně v obci: Dokončovací práce na projektu „Stavební úpravy a přístavba ZŠ Libuň“ 

probíhají dle plánu a koho to zajímá, tak sleduje, že dílo se daří. Termín dokončení navrhuje 

zhotovitel prodloužit  do 20.6.2020 a to z důvodu, že stavbě prospěje před dokončením a 

malováním měsíc vysychání.  

Dále 4.5.2020 byla schválena 50%dotace  od KHK na nákup 4 ks již zakoupených 

kontejnerů   na bioodpad a traktorového návěsu  3 t.  



 

2. Kontrola usnesení 9. veřejného zasedání ze dne 19.2.2019: 

Bod č. 1 usnesení – rozpočtové opatření č.7 a 8/2019 bylo zveřejněno na úřední a elektronické 

desce.  

Bod č. 2 usnesení – Schválený rozpočet byl zveřejněn na úřední a elektronické desce.  

Bod č. 3 usnesení – Směrnice o prodeji, pronájmu a oceňování pozemků ve vlastnictví obce 

byla rovněž zveřejněna na úřední a elektronické desce.  

Bod č. 4 usnesení – Darovací smlouva s Apropo Jičín byla podepsána a dar poskytnut. 

Bod č. 5 usnesení – Darovací smlouva s Mikroregion Český ráj byla podepsána a dar poskytnut. 

Bod č. 6  usnesení – Individuální dar seniorům byl poskytnut zatím pouze malé části z důvodu 

nouzového stavu. V nejbližším termínu bude vypláceno. 

Bod č.7 usnesení – Nájemní smlouva na VT Jinolice byla podepsána. 

Bod č.8 usnesení – Pachtovní smlouva se společností Agros Turnov podepsána.  
 
Bod č.9 usnesení – Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene s ČEZ Distribuce 

podepsána. 

Bod č.10 usnesení – Plán zastupitelstva byl schválen. 

Bod č.11 usnesení – Oprava chodníku u bytovky č.p. 149 zhotovena. 

Bod č.12 usnesení – Delegace starosty na valnou hromadu VOS byla schválena. 

Bod č.13 usnesení – Předsedkyně výboru pro školství, mládež a kulturu byla odvolána. 

Z diskuze: 

1) pítko je investice od 10.000Kč a výše – plýtvání vodou představuje platbu za vodu v roce 2019 

– 80,-- Kč, v roce 2018 – 116,-- Kč 

2) potencionálním ubytovatelům odeslána žádost o sjednání nápravy ohledně vypouštění 

odpadních vod 

3) je vytipován výrobce čekárny a po dokončení rekonstrukce školy bude projednáno z důvodu 

finanční náročnosti a nejistoty v oblasti příjmů ze státního rozpočtu 

3. Zpráva o hospodaření obce 1-4/2020 

Příjmy: celkem     8.294.238,91 
  daňové příjmy   3.376.806,11 
  dotace škola   4.061.430,72 
  poplatky za odpady  427.740,- 
 
 



Výdaje: celkem               12.380.579,23 
  nájem Bílý dům     600.000,- 

                    sběr a svoz kom. odpadu       518.444,05 
  škola                     8.821.451,78 
 
 

4. Rozpočtové opatření č. 1 a 2/2020 dle přílohy k nahlédnutí. Výčet zásadnějších 
rozpočtových změn: 

 
RO č. 1: na straně výdajů:106.640 Kč – vodovodní přípojky, právní služby, neinvestiční 
transfery  
RO č. 2: na straně příjmů 4.063.800 Kč – ostatní investiční transfery ze státního rozpočtu 

na straně výdajů 661.700 Kč – oprava silnice Šidloby, chodník u bytovky č.p. 149,      
finanční dary obyvatelstvu 

 
        Hlasování o rozpočtovém opatření: pro - 6, proti - 0, zdržel se - 0 

 

5. Závěrečný účet za rok 2019 a výsledek přezkoumání hospodaření byl zveřejněn na 
úřední a elektronické desce, rovněž je k dispozici k nahlédnutí na obecním úřadě. 

                    
Hlasování o závěrečném účtu za rok 2019: pro - 6, proti - 0, zdržel se - 0 

 

6. Účetní závěrka za rok 2019, která byla rovněž zveřejněna a zpřístupněna k nahlédnutí.  

 

Hlasování o účetní závěrce za rok 2019: pro - 6, proti - 0, zdržel se - 0 

 

7. Pravomoc starosty v provádění rozpočtových opatření na změny rozpočtu do výše Kč 
100.000,-- včetně DPH měsíčně v jednotlivých paragrafech. 

 
Hlasování o pravomoci starosty: pro - 5, proti - 0, zdržel se - 1 

 
8. Žádost o dotaci SDH Libunec na pokrytí části nákladů společenské a kulturní akce „Oslavy 

výročí obce a sjezdu rodáků“ při příležitosti 630 let od vzniku obce a 130 let od založení 
SDH. Po přezkoumání žádosti navrhuji dotaci ve výši 30.000 Kč. 

  

Hlasování o dotaci pro SDH Libunec: pro - 6, proti - 0, zdržel se - 0 

 
9. Schválení OZV 1/2020 o stanovení místního poplatku ze vstupného dle návrhu. 

 
Hlasování o OZV 1/2020: pro - 6, proti - 0, zdržel se – 0 

 

10. Schválení OZV 2/2020 o nočním klidu dle návrhu. 
 

Hlasování o OZV 2/2020: pro - 6, proti - 0, zdržel se – 0 

 

11. Schválení OZV 3/2020 o systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálního odpadu a nakládání se stavebním odpadem. 
 

         Hlasování o OZV 3/2020: pro - 6, proti - 0, zdržel se – 0 



 

12. Schválení směrnice 2/2020 o zadávání zakázek malého rozsahu dle návrhu. 
  
         Hlasování o směrnici: pro - 6, proti - 0, zdržel se – 0 

 

13. Schválení objednávky nejvýhodnější nabídky od firmy Miluše Domová – specializované 
stavební činnosti na opravu komunikace v Šidlobech za cenu 481.260,-- Kč bez DPH 
 
Hlasování: pro - 6, proti - 0, zdržel se – 0 

 

14. Schválení žádosti o poskytnutí finančního příspěvku na provoz bezplatné Občanské 
poradny v Hořicích pro rok 2020 ve výši 3000,-- Kč. 

  
Hlasování: pro - 4, proti - 1, zdržel se – 1 

 

15. Schválení zařazení území obce Libuň do území působnosti MAS Brána do Českého ráje, 
z.s. na programové období 2021 – 2027.  

  
Hlasování: pro - 6, proti - 0, zdržel se – 0 

  

16. Schválení dodatku č.1 ke SOD s firmou Stavrecon Pardubice uzavřené dne 18.10.2019. 
Dodatek obsahuje 7 změnových listů: 1. až 6. je navýšení ceny díla o 315.863,42 Kč bez 
DPH a č.7 na změnu termínu dokončení do 20.6.2020. 

 
Hlasování: pro - 6, proti - 0, zdržel se – 0 

 

Diskuze: 

 

 Diskuzi začíná pan Dlouhý a jeho první dotaz byl, zda byla navýšena daň z nemovitosti. 

 Pan starosta odpovídá, že ano a upřesňuje, že tento krok zastupitelstvo provedlo hlavně kvůli 

rekreačním objektům, neboť díky nim rostou náklady na odstraňování komunálního odpadu. 

 Další dotaz pana Dlouhého zněl, zda se opraví silnice kolem myslivny v Libuni.  

 Zastupitelstvo se vyjádřilo, že prozatím nikoliv, neboť v horizontu pěti let je naplánována 

stavba nové kanalizace, proto rekonstrukce silnic, kde kanalizace povede, by byla nyní 

kontraproduktivní. 

 Paní Nešněrová se zajímá, jak často se vyváží kontejner na textil, neboť je už delší dobu 

přeplněný. 

 Pan starosta odpovídá, že během pandemie byl svoz textilu pozastaven a obnoví se opět 18. 

května. Tato informace byla zveřejněna na internetových stránkách obce Libuň. 

 Paní Burdová upozorňuje na poničenou vitrínu na odpočívadle (u křížku) u Svatého Petra a na 

závady cest následkem prudkého deště z předešlých dní – ucpané propustky, vymleté díry. 

 Pan starosta odpovídá, že tuto skutečnost prověří a sjedná nápravu. 

 Pan Turčín děkuje zastupitelstvu za finanční příspěvek na pořádání oslav v Libunci, které se 

budou konat koncem léta letošního roku, a dále vyjadřuje svoji spokojenost s novými 

kontejnery na bioodpad. 



 SDH Libunec upozorňuje na prohlubně kolem hasičské zbrojnice v Libunci, které tam 

vznikly nedotažením asfaltu a díky kterým se tam tvoří velké kaluže, z kterých následně cáká 

voda na fasádu. 

 Zastupitelstvo se vyjádřilo, že tuto skutečnost prověří a podnikne kroky k nápravě. 

 Paní Burdová se zajímá, zda bude vyhlášena nějaká brigáda na úklid školy po dokončení 

rekonstrukce. 

 Pan starosta odpovídá, že svoji pomoc při stěhování nabídly místní spolky (SDH Libuň a 

Motorsport) a zda se bude vyhlašovat brigáda na úklid, se teprve uvidí po předání stavby. 

 

 
17. Závěr - Návrhová komise sděluje, že v průběhu jednání zastupitelstva obce nebyly 

návrhové komisi doručeny žádné návrhy na změny, nebo úpravy přijatých usnesení a 
rekapituluje výsledky jednotlivých projednávaných bodů programu na dnešním zasedání.  

 
Ukončeno: 18:35 hod. 

 

Zapsala: L. Vránová 

 

Ověřovatelé zápisu:     P. Veselý………………………………………………. 

 

           J. Burda……………………………………………...... 

 

 

 

 

 


